ANGELS & KNIGHTS 天赋贵人

BENEFACTOR

Create Trustworthy Caregivers Today &

YOUR CARE WILL RETURN



Powered by: CARETURN



















Create Trustworthy Caregivers Today &

YOUR CARE WILL RETURN



As you grow old, have you ever wondered who will take care of you?

Who will take over the long-term caregiving responsibilities once the doctors and nurses leave?

At MASOC CARE, we've come to realize that many Malaysians regardless of the rich or the poor usually suffer in silence because they cannot find trustworthy caregivers the moment they badly need it.



Worse still, Malaysians today live in an Ageing Society and yet majority of us are not properly trained to provide quality caregiving. Many elderly are living alone nowadays, and a single fall could be fatal as no one is around to care for them.

Our families are shrinking drastically, and no one is ready to take up caregiving responsibilities today. Those who do might even have to give up their careers and sometimes end up becoming sicker (dying before) than the care recipient.

THE SOLUTION IS WE NEED MORE TRAINED CAREGIVERS

Since 2020, MASOC CARE has been qualifying young care talents across schools, universities, public events & orphanages.









In 2023, one of our young care talents, **Daniel Low**, successfully graduated as the first Malaysian to receive the Japanese National Caregiver Qualification (NCQ). Daniel currently works as a professional caregiver at an elderly care centre based at Toyotomi Town, Japan to gain quality caregiving experience. Daniel has shown great maturity in understanding elderly care concerns and demonstrated a high level of quality caregiving skills to promote elderly independence and dignity.







Daniel will return to Malaysia to serve Malaysia's Ageing Population in the coming future.

SUPPORT THIS MISSION BY SPONSORING MORE TRAINED CAREGIVERS

Each Sponsored Student will undergo a 5-Year Training Program

They will be trained to provide care:

- for independent to fully dependent care recipients
- via home care or at elderly care centres etc





As a Benefactor, your sponsorship can

— significantly change the life of a young underprivileged talent.



Chuan was a participant of our first ever Set Sail Camp under the Teenagers Caregiving Initiative (TCI) by MASOC CARE.

He came from a rural school where the principal personally recommended him to join. The principal told us that even though Chuan is not academically bright, he has a big heart and wanted us to help him.

In our few days of interaction with him, we noticed that Chuan is very shy and quiet, and sometimes, he will get bullied by others. Nevertheless, Chuan is still very helpful and loving to others. When meal was over, he was the one who stayed back and cleared the table without being asked. When someone spilled drinks on the floor, he was the one who mopped the floor when others were busy with games, so that others will not accidentally step and fall.



We saw his potential in being a good caregiver and encouraged him to join the care professional development program after his SPM. He thanked us for the offer.

However, after SPM, Chuan did not join. Few months down the road, we found out that he was doing a low-end job in Pangkor Island.

He lost his parents as a kid and lives with his aunt and uncle. They want him to start working after SPM to give money to them. They say they could not afford him to study caregiving, even if it was just RM 10,000.

MASOC CARE has been endorsed by Ministry of Education to run Teenagers Caregiver Initiative (TCI) in schools.

THE MEANINGFUL IMPACT OF OUR BENEFACTORS



"They can be so much more and have endless possibilities. They can benefit their community and country on a much larger scale. What they need is just some funds to start them off, which we, as members of society, can provide and assist them with."

"ONE CAN BE POOR IN (TERMS OF) MONEY **BUT ONE MUST NOT BE POOR IN EDUCATION"**

- Chooi Chok Khooi, 67,

Treasurer of SJK(C) Sam Chai & Chairman of SJK (C) Siputeh Perak

""To me, the money from benefactors can groom young talents to have gratitude in the work they pursue. So, I thought to myself, if my money can make an impact, why not?"

"THIS MONEY CAN CHANGE LIVES."

- Lim Ai Chen, 57,

Human Resource Manager

everyone knows very well that ageing is an inevitable process.

立即参与培训值得信赖的照护人员 一 **你的付出终将有所回馈**



你可曾想过,当你老了,谁会来照顾你?

当医护人员离开之后,谁将会是承担长期照护责任的那个人?

在马来西亚照护专业协会,我们发现马来西亚人,无论贫穷或富有,都在默默受苦,因为当他们急需一名值得信赖的照护人员时,他们找不到。

更严重的是,马来西亚已经老龄化,然而大部分人没有正确照顾老人的知识。



现今有很多长者自己居住,一次的跌倒已经能够严重影响他们的状态,尤其是当没有人在他们身边照顾他们。

每个家庭的成员越来越少,没有人准备好承担照护责任。那些承担起照护责任的成员甚至需要放弃他们个人职业发展。有时候, 他们甚至会比照顾着的人更煎熬(甚至比他们更早离世)

解决方案: 我们需要培训更多照护人员

自从2020年,马来西亚照护专业协会积极地在全国的中学、大学、公众活动、孤儿院筛选年轻有潜质的照护人才。









在2023年,我们的其中一名年轻照护人才,**刘永峰 Daniel Low**, 成功地以第一名获得日本国家照护人员 资格证的马来西亚人毕业了。永峰目前是一名专业照护人员,他在一家位于日本丰富町的养老中心工作,以获取宝贵的照护经验。永峰对长者照护的理解非常成熟,并展示了高水平的优质照护技能,以保护长者的独立能力和尊严。







永峰未来会回来马来西亚, 服务长者群。

支持这份使命,赞助更多照护人员接受培训

每位受赞助的学生将会经历 5年的培训

他们将会受培训,提供优质照护给:

- 独立到卧床长者
- 居家照护服务或养老中心等等





身为一名天赋贵人,你赞助的额将会

— 改善一名贫困青少年的生命。



Chuan 是 MASOC CARE 青少年照护企划下,我们首届启航生活营的营员。

他来自一所乡村学校,校长亲自推荐他参加当时的生活营。校长告诉我们,虽然 Chuan 学习成绩并不好,但他非常善良有爱心,希望我们帮助他。

在与他的相处的几天中,我们注意到 Chuan 非常害羞和安静,有时会被别人欺负。尽管如此,Chuan 仍然非常乐于助人,对别人很有爱心。饭后,他是那个会主动收拾桌子的人。当有人把饮料洒在地板上时,他是那个在别人忙着玩游戏时会拖地的人,这样别人就不会不小心踩到而摔倒。



我们看到他有潜力成为一名优秀的照护人员,并鼓励他在 SPM 毕业后参加完整的照护人员人才培训计划。对于我们的邀请, 他非常感激,也看到了希望。

然而,在 SPM 毕业后,Chuan 没有加入这份计划。几个月后, 我们发现他在邦咯岛做着一份低端工作。

后来,我们才发现,他从小就失去了父母,和他的叔叔阿姨住在一起。他们希望他在 SPM 毕业后开始工作,还钱给他们。他们说他们负担不起他学习照护,即使学费只有 10,000 令吉。

马来西亚照护专业协会受教育部认可,获准在马来西亚校园举行青少年照护企划。

天赋贵人的影响力



"他们可以做更多的事情,他们拥有无限的潜能。 他们可以在更大化地造福社会和国家。他们所需要的只 是一些启动资金,我们作为社会的一份子可以帮助他们。"

"再穷也不能穷教育"

- Chooi Chok Khooi, 67,

三才华小财政 & 霹雳埔地华小主席

""对我来说,捐助者的捐款可以培养年轻人才,让他们 对自己所从事的工作心存感激。所以,我心想,如果我 的钱能产生影响,为什么不呢?"

"这笔钱可以改善生活"

- **Lim Ai Chen, 57,** 人力资源部主管

Nirvana Life Managing Directors who have successfully Shared the Mission!



SHARING THE MISSION

Angels & Knights Benefactor Chong Chee Kheong was introduced to the Benefactor Program by Nirvana Life Managing Director Evonne Chen Seok Kuan.

Evonne Chen believes in sharing such initiatives with like-minded individuals who are willing to champion the overall good for our community.

#moreBENEFACTORS
#moreCAREGIVERS





SHARING THE MISSION

Angels & Knights Benefactor Ong Bee Ai was introduced to the Benefactor Program by Nirvana Life Managing Director Tan Lee Sa.

Tan Lee Sa believes in sharing such initiatives with like-minded individuals who are willing to champion the overall good for our community.

#moreBENEFACTORS #moreCAREGIVERS





SHARING THE MISSION

Angels & Knights Benefactor Yap Tien Fook was introduced to the Benefactor Program by Nirvana Life Managing Director Lai Chee Loong.

Lai Chee Loong believes in sharing such initiatives with like-minded individuals who are willing to champion the overall good for our community.

#moreBENEFACTORS
#moreCAREGIVERS





SHARING THE MISSION

Angels & Knights Benefactor Foo Ming Ming was introduced to the Benefactor Program by Nirvana Life Managing Director Foo Foong Wong.

Foo Foong Wong believes in sharing such initiatives with like-minded individuals who are **willing to champion the overall good for our community**.

#moreBENEFACTORS #moreCAREGIVERS







For every 5 Benefactors recommended by you, you will receive the status "HONORARY BENEFACTOR".

Here are Nirvana Life Managing Directors who became Angels and Knights Benefactors themselves!



""I am willing to become a benefactor for a student to go through training, with no conditions attached. I have done so in appreciation of the efforts of Masoc Care in creating awareness about senior care."

I also hope that the beneficiaries would show their appreciation by...

"RETURNING THE 'FAVOUR' AND GOING ON TO SPONSOR ANOTHER"

...and by doing so we can continuously promote gratitude and contribute towards senior care.

- Chong Kwai Yong, 62,
Nirvana Life Managing Director (SD)

"Since I have the ability now, I am willing to plant a seed, and watch it grow into something bigger.

I hope that...

"AS I CHANGE A PERSON'S LIFE TODAY,
THEY WILL CONTINUE TO CHANGE THE LIVES OF MANY OTHERS LATER"

...I am inspired to pass on the legacy of goodwill, to spread kindness and compassion in this community.

- Chan Chew Han (Jenny), 56, Nirvana Life Managng Director (DSD)



POWERED BY CARETURN